
•• 0 •• 

FARO HEMBYGDSFORENING 

Protokoll från årsmöte 2025-02-23 organisationsnummer 834001-0845 

Plats Fårö Bygdegård. 

Närvarande 32 medlemmar. 

§1. Mötet öppnades av ordförande Yngve Olsson som hälsade alla välkomna.

§2. Val av ordförande och sekreterare för mötet.

Till ordförande för mötet valdes Frans Brozen och till sekreterare valdes

Inger Söderdahl. 

§3. Är mötet stadgeenligt utlyst.

Årsmötet ansågs stadgeenligt utlyst. 

§4. Godkännande av dagordningen

Dagordningen fastställdes. 

§5. Val av 2 st justerare/rösträknare.

Att justera dagens protokoll tillika rösträknare valdes 

Per-Ove Werling och Birgitta Du Rietz. 

§6. Styrelsens berättelse.

Yngve Ohlsson läser upp verksamhetsberättelsen den godkändes av 

mötet och lades till handlingarna. 

§7. Ekonomiberättelse.

- Kassör Mårten Gustafson redovisar den ekonomiska berättelsen.



§8. Revisorernas berättelse.

Björn Jonsson redovisar revisionsberättelsen. 

§9. Ansvarsfrihet för styrelsen.

Medlemmarna beviljade styrelsen ansvarsfrihet för Fårö 

Hembygdsförening. 

§10. Styrelsearvoden.

Oförändrade från föregående år. -

§11. Val av 3 styrelseledamöter på 2 år.

Lasse Broman omval. 

Mårten Gustafsson omval. 

Nyval av ledamot Sabine Sten. 

§12. Val av 2 revisorer och en ersättare på 1 år.

Tore Kalström och Björn Jonsson omvaldes till revisorer. 

Till ersättare omvaldes Ragnar Aronsson. 

§13. Val av ombud till Gotlands Hembygdsförbund.

Mötet ger styrelsen mandat att utse ombud. 

§14. Godkännande av nya stadgar.

Stadgarna har modifieras och följer Hembygdsförbundets mallar, 

Publiceringsfonden blir en arbetsgrupp i Fårö Hembygdsförening. 

Ett extramöte hölls 11 jan 2025 där stadgarna godkännandes 

Även deltagarna på årsmötet godkände de nya stadgarna. 



§15. Motioner.

Inga nya motioner hade kommit in till årsmötet. 

§16. Val av valberedningen 3 st på 1 år varav en sammankallande.

Hans Rosengren Lisa Kalström och Jon Loftus varav Hans är 

sammankallande. 

§17. Övriga frågor.

Yngve tar upp frågan om ökad årsavgift 2026 vill höja den till 200: -

bakgrunden är att Hembygdsförbundet höjer avgiften till 37: - per 

medlem som vi har, mötet föreslår att vi behandlar frågan om 

årsavgift i en punkt på årsmötet. Mötet godkände en årsavgift 

på 200:- kr. 

Lennart undrar över vilken regler man skall ha vid evenemang 

alltså om avgift. Styrelsen tar med sig frågan. 

§18. Avslutning.

Mötets ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

Mötet avslutas med kaffe och smörgåstårta. 
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Justerare Per-Ove Werling 

Sekreterare Inger Söderdahl 
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Justerare Birgitta Du 'Rietz 


